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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het tekort aan MDL-artsen (ingezonden 11 januari 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Jeroen Bosch Ziekenhuis stelt opnamestop 
in»?1 

Vraag 2
Is al bekend hoelang de opnamestop gaat duren? Is de Inspectie van deze 
opnamestop op de hoogte gesteld? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Vindt u een opnamestop de juiste oplossing voor het artsentekort, Deelt u de 
mening dat er naar alternatieven gezocht had moeten worden, waardoor 
patienten niet benadeeld worden? 

Vraag 4
Klopt het dat er een landelijk tekort is aan MDL-artsen? Hoeveel MDL-artsen 
zijn er momenteel in opleiding?2 

Vraag 5
Hoe luidde het advies van het Capaciteitsorgaan ten aanzien van de 
opleidingsplaatsen voor MDL-artsen voor 2012? Is dit advies opgevolgd? 

Vraag 6
Heeft het tekort aan MDL-artsen consequenties voor de invoering van de 
darmkankerscreening? 

Vraag 7
Wanneer wordt eindelijk de numerus fixus geafschaft?

1 Zorgvisie, 9 januari 2012.
2 MDL: Maag-Darm-Lever.
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